

Referat af A-gruppemødet d. 2. juli 2019

Tilstede:

Ole Kristiansen (201), Birthe Damkjær Petersen (122), Jørgen Lycke-Petersen (193),
Helle K. From (189), Karin Rasmussen (101) suppleant og Elsebeth Melgaard (214)
Claus Olsen (179) deltog under punkt 7.

Punkt 1 Konstituering af A-gruppen

Efter en drøftelse om strukturen i A-gruppen og gruppens opgaver blev konklusionen:

Ole Kristiansen fortsætter som formand

Jørgen Lycke-Petersen fortsætter som kasserer

Elsebeth Melgaard blev sekretær

Under punktet var der også en kort drøftelse om samarbejdsformen i gruppen og der var enighed og at sætte øget fokus på samarbejdet i gruppen således, at A-gruppemedlemmerne holder hinanden opdateret, hvilket bl.a. skal ske ved, at alle er cc på relevante mails og ved at man melder ud til de øvrige A-gruppemedlemmer, hvis man er forhindret i at deltage i et planlagt møde i en af de øvrige grupper.

Punkt 2 og 3 Valg af mødeleder og referent

Punkterne blev løst ved, at Ole blev mødeleder og Elsebeth referent på mødet.

Punkt 4 Godkendelse af dagsorden

Blev godkendt

Punkt 5 Godkendelse af referat fra d. 6. marts 2019

Referatet blev godkendt

Punkt 6 Nyt fra grupperne

Nogle af A-gruppens medlemmer fremlagde problemstillingen om ophold på Quintaen uden varsel via kalenderen og uden betaling. Problemet omfatter få medlemmer og konklusionen blev, at Jørgen i tilfælde rykker for betaling og at Ole sender et formelt, men skarpt brev til vedkommende.

I drøftelsen kom emnet familiepas på banen. Familiepas bliver udstedet af A-gruppen en opgave Ole løser. Konklusionen blev, at Ole orienterer resten af A-gruppen, når han udsteder et familiepas og at Ole skriver et udkast til input i det næste Nyhedsbrev om 'Familiepas og økonomien'.

Fra *Byggegruppen* forlød det, at der pågår drøftelser om en overdækket terrasse ved Porcos.

Der skal lægges nye vandrør på Quintaen, hvilket kan få betydning for brugen af husene i september måned. Det er uklart hvilke huse dette vil ramme og hvornår i september, Ole undersøger det og vender tilbage.

Fra Optage-gruppen

Vedr. nye medlemmer, så har Inge Prip (fra venteliste) fået medlemskab (Jytte Lykkegård) og Helene Stub (fra venteliste) har fået medlemskab (Erik Søgaard)

Signe Tessing har henvendt sig til Jørgen for at få hjælp til at kunne overtage sin fars medlemskab. Niels og Arne står næst på ventelisten.

Fra Inventar-gruppen

Mulighed for Rengøring skulle være på plads – både rengøring som iværksættes af fællesskabet og rengøring som foranlediges af det enkelte medlem ved afrejse. Det er Alexandra Coelho, som løser denne opgave.

Punkt 7 Orientering om og opfølgning på aktuelle sager:

b) Lovliggørelse af vore bygninger.

Claus fra Ad hoc gruppen blev budt velkommen. Ole indledte med at fortælle, at man generelt er kørt træt i samarbejdet med Miguel Peixinho, som både har været inden over med advokat - og arkitekt bistand (M har tegnet maskinhuset).

Situationen er aktualiseret i forbindelse med ansøgning om byggetilladelse til maskinhuset

Hvad er historien? Hvad ved vi?

C udleverer to dokumenter og Jørgen afleverer pen med dokumenter til Claus med relevante dokumenter. Der var en længere drøftelse, hvor fokus både var på fortid, nutid og det fremadrettede perspektiv.

Man var enige om at se på de fremadrettede opgaver og konklusionen blev:

- at Claus sammen med Karin og Birthe beskriver 'historien' via dokumenter, referater og billeder
- at Ole beskriver processen vedr. ansøgningen om byggetilladelse i et notat
- at Claus udfærdiger en mail til den danske ambassade med det formål at få hjælp til at komme videre i processen
- at ad hoc gruppen ved Claus, Karin og Ole får sat et møde op på den danske ambassade i september, når de tre alligevel har planer om at være i Portugal.

- For at have grundlaget i orden til mødet på den danske ambassade i Portugal skal de tre første opgaver, som er beskrevet ovenfor, være løst inden mødet.
- at Claus udnævnes til tovholder i denne sag som medlem i ad hoc-gruppen
- at der afsættes 10.000 kr. til advokatbistand til en start

Punkt 7 fortsat

a) Nordport-sagen

Ole orienterede om, at folk fra Retten i Odemira havde været ude og se området med henblik på besigtigelse af de faktiske forhold - Keld deltog. (Hans vurdering var at vi ikke havde en god sag). Vores advokat i denne sag indkaldte her efter til et møde og fortalte, at vi ikke har en god sag. Her fik vi endvidere at vide, at der ikke var faldet dom endnu. Det venter vi på nu.

Punkt 8 Mødeplan for foreningsåret 2019-2020

- Næste møde tirsdag d. 17 september kl 16.00 hos Elsebeth Istedgade 1, 2. sal
Ole indkalder og Elsebeth står gerne bi
- A-gruppen møde d. 23. oktober kl 14.00 inden mødet med Fysisk- plan-gruppen som finder sted kl 15.00 hos Birthe

Helle booker lokale til Fællesmødet d. 23.november i Vanløses kulturhus

Opfølgningsmøde for A-gruppen i januar 2020 d. 23. januar kl 16.00 hos Birthe

Forslag til fremtidige møder:

Møde med Fysik-plan 17. marts 2020 sted kl

Fællesmøde forslag i 2020 18. april

Konstitueringsmøde i A-gruppen d. 12. maj 2020

Punkt 9 Orientering om Foreningens økonomi

a) Jørgen udleverer 'Resultatopgørelse for perioden 1. januar-30. juni 2019' og gennemgår budget 2019. Der er enighed om, at det ser fint ud og vores likviditet er meget positiv. Vi vender posten 'gæstefølge'. Der er variationer årene imellem, men er ikke noget problem.

b og c) Fælleskassens krav i forhold til Hvidvaskningsloven. Jørgen har modtaget relevante dokumenter fra de fleste medlemmer af A-gruppen og får resten i hus snarest.

d) Der skal fortsat være to personer til at frigive betalinger fra Fælleskassen. Disse to vil fremadrettet være at finde mellem Jørgen Lycke-Petersen, Elsebeth Melgaard og Ole Tannebæk Kristiansen

Punkt 10 Eventuelt

Intet